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ПРЕСБЮЛЕТИН No 1 
 
 
На провелата се пресконференция преди старта на официалните тренировки присъстваха зам. 
председателя на БФАС Георги Славейков, председателят на техническата комисия инж. Камен 
Михайлов, състезателите Румен Дунев и Иван Шопов и зам. директорът Валентин Бонев. 
 
Председателят на техническата комисия сподели, че от заявените 60 състезатели до старт са 
допуснати 56, като 10 от тях са допуснати под въпрос поради наличието на пропуски по 
обезопасяването на техните автомобили. Състезателите получават възможност да ги отстранят до 
втория част от тренировките, при което ще могат да стартират. 
 
Румен Дунев: На писта Велико Търново ме доведе ентусиазмът на организаторите и желанието 
им да се направи нещо ново. Трасето като конфигурация е доста технично и едновременно бързо, 
но в завоите тясно. Надявам се състезанието да мине безаварийно и най-добрите да победят. 

Иван Шопов: На писта Велико Търново съм преди всичко заради уважението ми към 
организаторите и тяхната воля и амбиция да направят нещо близко до перфектното. 

Георги Славейков сподели програмата за официалните тренировки. Състезателите ще бъдат 
разделени на три серии - група А и Н; класове Х4 и Х3; и класове Х2 и Х1, като всяка серия ще 
направи по две тренировки. 

 
 


